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mojo Mazowieckie PROTOKOL Nr 26
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
BezpieczeIistwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo si~ w dniu 9 listopada 2012 roku

o godzinie 1330 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
ill 1 do protokolu.) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie metody ustalania oplaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych, Druk
ill 282.

5. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie terminu, czestotliwosci i trybu
uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk ill 283.

6. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0

wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez
wlasciciela nieruchomosci. Druk ill 284.

7. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie ustalenia szczegolowego
sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania i zagospodarowania
odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchornosci, na kt6rych zamieszkuja
rnieszkancy. Druk ill 285.

8. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie g6mych stawek oplat
ponoszonych przez wlascicieli nieruchornosci za uslugi w zakresie odbierania
odpad6w komunalnych oraz oprozniania zbiomik6w bezodplywowych. Druk ill 286.

9. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie wymagan, jakie powinien
spelniac przedsiebiorca ubiegajacy sie 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie oprozniania
zbiomik6w bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych, Druk ill 287.

10. Sprawy rozne.
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz<!dku obrad.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl wniosek 0 wprowadzenie do porzadku obrad
po punkcie 3 punktu dot. spotkania z Panem Komendantem Komisariatu Policji w Markach
Panem Andrzejem Oleksiakem w sprawie om6wienia biezacej sytuacji w miescie.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku
Przewodniczacego Rady.

Glosowanie:
za-7
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety,
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Pkt. 4. Spotkanie z Komendantem Komisariatu PolicH w Markach Panem Andrzejem
Oleksiakiem.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz spotkanie zorganizowane zostalo na prosbe Pana
Komendanta. .

Komendant poinformowal, lZ jego wizyta na posiedzeniu komisji wiaze sie z prosba 0

poparcie wniosku, kt6ry zlozyl do Burmistrza w sprawie wyasygnowania srodkow
finansowych na wybudowanie drogi dojazdowej do Komisariatu Policji w Markach, jak
rowniez 0 nie zmniejszanie w budzecie kwoty 130 tys dla Policji.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk, radny Jacek Orych,
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, radny Radoslaw Dec, radny Dariusz Boryczko,
Komendant Andrzej Oleksiak.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. realizacji inwestycji budowy drogi w czesci; aby
dyskusje przeniesc na kolejne posiedzenie komisji Budzetowo - Gospodarczej.

Przewodniczacy Komisji przedstawil wniosek Komisji Zdrowia skierowany do Komisji
Budzetowo - Gospodarczej 0 zabezpieczenie w projekcie budzetu na 2013 rok kwoty 130 tys.
zl na sluzby ponadnormatywne dla Policji Komisariatu Markach.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za-8
przeciw- 0 .
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil kolejny wniosek Komisji, skierowany
do Komisji Budzetowo - Gospodarczej w kt6rym Komisja Zdrowia wyraza zasadnosc
budowy drogi dojazdowej do Komisariatu Policji w Markach i kieruje wniosek do
rozpatrzenia przez Komisje Budzetowo - Gospodarcza w zakresie terminu i wysokosci
kwoty realizacji budowy.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za- 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji przestawil wniosek skierowany do Komisji Budzetowo 
Gospodarczej 0 uznanie za zasadne zabezpieczenie srodkow finansowych w wysokosci 6 tys
zl na sluzby ponadnormatywne w roku 2012.
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Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za-8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 5. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie metody ustalania oplaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych. Druk
nr 282.

Projekt uchwaly w sprawie metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi na nieruchomosciach zamieszkalych druk nr 282 stanowi zalacznik nr 2.

Zastepca Burmistrza zwr6cil uwage na brak w porzadku obrad druku nr 288 .

Przewodniczacy komisji poinformowal, iz ze wzgledu na ten blad druk nr 288 rozpatrzony
zostanie na koncu porzadku obrad.

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 282.

Zastepca Burmistrza odczytal pismo Burmistrza skierowane do Przewodniczacego Rady
w sprawie zmiany stawek podatku. Pismo stano wi zalacznik nr 3.

Nastepnie Zastepca Burmistrza przedstawil propozycje zmian stawek oplat za odbi6r
odpad6w komunalnych sformulowane w pismie stanowiacym zalacznik nr 3 do protokolu
jako autopoprawke,

Dalszej dyskusji nie podjeto,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 282 z autopoprawka,

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 6. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie terminu, cz~stotliwosci i
trybu uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk nr 283.

Projek uchwaly w sprawie projektu uchwaly w sprawie terminu, czestotliwosci i trybu
uiszczania oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi druk nr 283 stanowi zalacznik
nr4.
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Pan Marcin Skrzecz Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 283.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Jacek Orych, Zastepca Burmistrza KrzysztofWnuk.

W dyskusji poruszono m.in. kwestie dot.; mozliwosci dokonywania wplat nie tylko
kwartalnie ale rowniez miesiecznie,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 283.

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 7. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwalv w sprawie ustalenia wzoru
deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej
przez wlasciciela nieruchomosci. Druk nr 284.

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchornosci druk nr 284 stanowi
zalacznik nr 5.

Pan Marcin Skrzecz Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 284

Zastepca Burmistrza przedstawil autopoprawke do projektu uchwaly zawartego w druku nr
284 dot. § 1 ust 2 dot. terminu zlozenia deklaracji aby wpisac termin 28.02 .2013 rok oraz w §
2 w zdaniu " W przypadku, gdy wlasciciel nieruchornosci deklaruje, ze na terenie danej
nieruchomosci, kt6rej dotyczy deklaracja, nie jest prowadzone zadne gospodarstwo domowe,
sklada dodatkowo oswiadczenie potwierdzajace ten stan" wykreslic slowo :dodatkowo".
W zalaczniku do uchwaly wpisac termin skladania deklaracji 28.02.2012 roku, oraz w pkt. F
w zlacznikach do uchwaly wpisac zmienione stawki 33 i 60 zl.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radny Jacek Orych, Marcin Skrzecz pracownik WOS, radna
Agnieszka Luzynska, Zastepca Burmistrza, Hubert Komorowski Naczelnik WOS, radny
Marek Szczepanowski, radny Tomasz Paciorek, radny Dariusz Boryczko.

Po przeprowadzonej dyskusji Zastepca Burmistrza dokonal modyfikacji zgloszonej
autopoprawki dot. wykreslenia zdania drugiego w § 2 projektu uchwaly zawartego w druku nr
284.
Zastepca Burmistrza do zgloszonej autopoprawki dolaczyl rowniez wykreslenie w § 1 w ust.
2 pkt. 2.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 284 z autopoprawka,
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Glosowanie:
za-8
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 8. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie ustalenia szczeg61owego
sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania i zagospodarowania
odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci, na kt6rych zamieszkuj<!
mieszkancy. Druk nr 285.

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia szczeg6lowego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchornosci,
na kt6rych zamieszkuja mieszkaiJ.cy druk nr 285 stanowi zalacznik nr 6.

Pan Marcin Skrzecz Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 285.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 285.

Glosowanie:
za-8
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie,

Pkt. 9. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie g6rnych stawek oplat
ponoszonych przez wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6wo komunalnych oraz opr6zniania zbiornik6w bezodplywowych. Druk nr 286.

Projekt uchwaly w sprawie projektu uchwaly w sprawie g6mych stawek oplat ponoszonych
przez wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz
oprozniania zbiornik6w bezodplywowych druk nr 286 stanowi zalacznik nr 7.

Pan Marcin Skrzecz Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 286

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 286

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
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wstrzyrnalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 10. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwalv w sprawie wymagan, jakie
powinien spelniac przedsh:biorca ubiegajacy sie 0 uzvskanie zezwolenia w zakresie
opr6iniania zbiornik6w bezodplywowych i transportu nieczvstosci cieklvch. Druk nr
287.

Projekt uchwaly w sprawie wyrnagaii, jakie powinien spelniac przedsiebiorca ubiegajacy sie 0

uzyskanie zezwolenia w zakresie oprozniania zbiornikow bezodplywowych i transportu
nieczystosci cieklych druk nr 287 zalacznik nr 8.

Pan Marcin Skrzecz Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 287.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Kornisji zarzadzil glosowane w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 287 .

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt 11. Sprawy r6ine.

Przewodniczacy kornisji poinformowal, iz w pkt. 11 porzadku obrad sprawy rozne kornisja
zajrnie sie zapoznaniern z projektern uchwaly w sprawie podzialu grniny na sektory druk nr
288 bez wydawania opinii gdyz niniejszy projekt uchwaly nie znalazl sie w porzadku obrad.

Projekt uchwaly w sprawie podzialu grniny na sektory druk nr 288 stanowi zalacznik nr 9.

Dyskusji dot. druku nr 288 nr podjeto,

Radny Marek Szczepanowski poinformowal, ze zglosil sie do niego rnieszkaniec z Marek
w sprawie palenia smieci w piecach sluzacych do ogrzewania, radny zwrocil sie do czlonkow
kornisji, Zastepcy Burmistrza oraz pracownikow Ochrony Srodowiska 0 pomoc
w rozwiazaniu tej sprawy.

Zastepca Burmistrza poinformowal, ze organem ktory moze prowadzic kontrole w tej kwestii
jest Policja, zdaniem Zastepcy Burmistrza ze strony Urzedu Miasta konieczne jest
przeprowadzenie szeregu akcji edukacyjnych.

Radny Jacek Orych zglosil koniecznosc zorganizowania dla Pana, ktory przeprowadza dzieci
przez przejscie dla pieszych w okolicy SP nr 1 w Markach miejsca gdzie np. ze wzgledu na
zle warunki atmosferyczne bedzie mogl sie schronic, zdaniem radnego Jacka Orycha przy
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budowanym kompleksie sportowym obok SP nr 1 powinna bye furtka zorgamzowane
miejsce schronienia dla wspomnianej osoby.

Przewodniczacy komisji przypomnial problem zwiazany ze slupem telekomunikacyjnym przy
ul. Podg6rskiej w Markach.

Na posiedzenie komisji przybyla mieszkanka Marek Pani Malgorzata Kapica poinformowala
m.in. 0 slupie energetycznym przy ul. Zajaczka w Markach.

Pani Malgorzata Kapica poruszyla rowniez kwestie dot. m.m.; budowy studzienek
odplywowych w rejonie ul. Kopernika i JagieUy w Markach.

Pkt. 12. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1550 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

o

Protokolowala;
Anna Broma Przewodniczacy Komisji

l1aolo~~ ~lilA. Radoslaw Dec
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